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Protokoll 
Koosolekul osalesid: Marti Hääl, Andres Tõnissoo, Annike Laving, Siim Nõmmojal, Monika 

Sehver, Mark Eikner 

Tegevjuhtkonna esindajad: Riina Pill, Grete Klettenberg 
Koosoleku juhataja: Marti Hääl 

 
Päevakord: 

1. Horse Show 2024 kokkuvõte 
2. ERL jätkusuutlikuse komisjon 

3. 2025 määrustike muudatused 

4. EOK noortespordi toetuse kriteeriumid 2025 
5. ERL kolmevõistluse manageri kandidaat 

6. Teenetemärgi nominendid 2024 

7. EEF ja FEI aastakongresside ülevaade 

 

Pp.1.   Horse Show võistluse direktor Riina Pill tegi kokkuvõtte 2024 aasta ürituse korraldamisest 

ja kulude-tulude eelarvest. Positiivsena toodi välja piletimüügi edukus ning suur osalejate 

arv. Samas arutleti eestlaste kesiste tulemuste üle. 2025. aasta ürituse piletid on 

detsembrist müügis ning suurendatud on määratud istekohtade arvu. Juhatuse liige Siim 

Nõmmoja tegi ettepaneku saata võistluse korraldajad mõne teise riigi suurvõistluse 

korraldamise juurde, et koguda inspiratsiooni Horse Show värskendamiseks. Arutati ürituse 

jätkusuutlikkuse üle, kas ja kuhu oleks korraldusliku poole pealt areneda ning. Juhatus 

võttis esitatud informatsiooni teadmiseks ning tunnustas ja tänas korraldajaid. 

 

Pp.2.   Ratsaliidu peasekretär esitles ERL jätkusuutlikkuse komisjoni liikmeid. Arutleti, mis peaks 

komisjoni pädevusse kuuluma, kindlasti peaks seal olema sotsiaalsee litsentsi ning hobuste 

heaolu teemad. Järgmiseks tuleb koostada dokument, mille alusel edaspidist tööd suunatult 

jätkata. Komisjon koguneb esimest korda veebruaris 2025. Juhatus kinnitas esitatud 

komisjoni koosseisu (nimekiri avaldatakse ratsaliidu kodulehel). 

 

Pp.3. Koosolekul esitleti alade komiteede poolt tehtud ettepanekuid määrustike muudatuseks. 

Muudatused tehti üldmäärustikus ning kooli- ja takistussõidu määrustikes. Peale arutelu 

otsustas juhatus kinnitada määrustikud koos omapoolsete korrektuuridega 

(kinnitatud määrustikud avaldatakse kodulehel) 

 

Pp.4.  Juhatus kinnitas EOK noortespordi toetuse kriteeriumid 2025 aastaks (avaldatakse 

kodulehel). 

 

Pp.5.  Peasekretär tutvustas kolmevõistluse manageri kandidaadi Grethe Aikevitšiuse CV-d. 

Juhatus võttis esitatud informatsiooni teadmiseks.  

 

Pp.6.  Juhatus arutas ERL teenetemärgi nominentide üle.  

 

Pp.7.  Juhatuse esimees Marti Hääl andis ülevaate FEI üldkogu koosolekul toimunust. Räägiti 

erinevatest seal kinnitatud määrustike muudatustest ning erilist tähelepanu vajavatest 

teemadest. Näiteks toodi välja, et raske on leida rahvusvaheliste tiitlivõistluste korraldajaid 



 

ning tõstatati küsimus, kas need peaksid toimuma seetõttu harvem. Lisaks räägiti hobuste 

digipassist, erinevatest uutest sanktsioonidest ning arutleti, kas koolisõidus võiks hindamise 

alla kuuluda ka hobuse üldine heaolu.  

 

 

 

Protokollis Grete Klettenberg 


